	The Exporting Tasks

There are many separate functions to be managed in direct exporting. The majority of them can be handled by independent specialists who can be found through department of commerce contacts, at industry fairs and conventions, through the local telephone directories, or by contacting the consulate.
Product Shipment    Transportation

The shipment of the product to the border of the country is usually handled by an independent freight forwarder in combination with a shipping agency. In the typical case, freight forwarders who might specialize in certain types of products or countries pick up the product at the factory, transport it to the embarkation point and load it onto the transnational carrier.

Clearing through Customs    Warehousing

Unloaded at the national border, the product will go from the ship or airline to a customs-free depot before being processed through customs. The customs officials will process the goods for entry once a claimant appears. By presenting shipping documents – the bill of lading – the buyer or his agent can get access to the goods after paying the assessed duty. The tariff rate is decided on by the local customs official on the spot. After entering the country, the goods will often require storage, and there are usually facilities in the destination port to be rented.
Export Pricing    Price Quotes

Export pricing quotes are considerably more complex than domestic quotes. The more common pricing terms of shipment have been standardized by the International Chamber of Commerce and codified as Incoterms. The firm selling abroad would generally be in a stronger competitive position by quoting prices CIF (cost-insurance-freight, that is, by accepting the responsibility for product cost, insurance and freight, and factoring these items into the quote) rather than FOB (free on board), which means that the buyer has to arrange shipping to his country.


	Задачи экспорта

В прямом экспорте существует много отдельных функций, которыми нужно управлять. Большинство из них может выполняться независимыми специалистами, которых можно найти по контактам Министерства торговли, на выставках и конференциях, в адресно-телефонных справочниках, или через консульство.
Перевозка товара    Транспортировка

Перевозка товара до границы страны обычно осуществляется независимым экспедитором совместно с транспортно-экспедиторской компанией. В типичном случае экспедиторы, специализирующиеся на определенных видах товаров или странах, забирают товар с завода, привозят его на место погрузки и отгружают на транспортные средства транснационального перевозчика.

Таможенная очистка    Хранение на складе

После разгрузки на международной границе товар отправится на склад временного хранения до прохождения таможенных процедур. Таможенные инспекторы начнут работу по выпуску товара, когда появится декларант. Путем представления перевозочных документов – коносамента – покупатель или его представитель может получить доступ к товарам после оплаты установленной пошлины. Таможенная ставка определяется представителем местного таможенного органа. После ввоза в страну товарам часто требуется хранение, и в порту назначения обычно существует возможность аренды помещений.
Установление экспортных цен    Котировка цен

Экспортное ценообразование существенно сложнее чем, чем установление цен на внутреннем рынке. Наиболее общие ценовые условия поставки унифицированы Международной торговой палатой и определены как Инкотермс. Компания-экспортер обычно будет в более выгодной конкурентной позиции, если она даст цены на условиях CIF (цена-стархование-фрахт, что значит, что компания принимает на себя ответственность за установление цены  товара, страхование и перевозку, и учитывает эти пункты в цене), чем FOB (свободно на борту), что значит принятие покупателем обязательств по организации перевозки в страну покупателя.
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